777 Я попирал любовь Христа

- I grieved my Lord from day to day,
 I scorned His love so full and free,
 And though I wandered far away,
 My mother's prayers have followed me.
- 1. Я попирал любовь Христа, Был чадом тьмы, рабом страстей, Но надо мной была звезда Молитвы матери моей.

Refrain

I'm coming home, I'm coming home, To live my wasted life anew, For mother's prayers have followed me, Have followed me, the whole world thro'.

Припев

Иду к Отцу, иду домой, Иную жизнь начать скорей; Я знаю: всюду шли за мной Молитвы матери моей.

- O'er desert wild, o'er mountain high
 A wanderer I chose to be,
 A wretched soul condemned to die,
 Still mother's prayers have followed me.
- 2. В стране родной, в чужом краю, От разных бед, от злых людей Остерегали жизнь мою Молитвы матери моей.

Refrain

I'm coming home, I'm coming home, To live my wasted life anew, For mother's prayers have followed me, Have followed me, the whole world thro'.

Припев

Иду к Отцу, иду домой, Иную жизнь начать скорей; Я знаю: всюду шли за мной Молитвы матери моей.

- 3. He turned my darkness into light,
 This blessèd Christ of Calvary,
 I'll praise His Name both day and night,
 That mother's prayers have followed me.
- 3. Господь изгнал из сердца тьму, Христос мне стал всего милей, Но привлекли меня к Нему Молитвы матери моей.

Refrain

I'm coming home, I'm coming home, To live my wasted life anew, For mother's prayers have followed me, Have followed me, the whole world thro'.

Припев

Иду к Отцу, иду домой, Иную жизнь начать скорей; Я знаю: всюду шли за мной Молитвы матери моей.